
 

Skolebestyrelsesmøde 04.09.2023 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00 – 20.00 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Iben Estrup Ljungmann, 
Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, Brian Grønning Jensen, Louise Søgaard 
Ørum, Lisa Bang Rye Bonde 

Suppleanter:, Lisbeth Cecilie Overby 
Medarbejderrepræsentanter: Marianne Møldrup, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine Gåsland 
Skoleledelse: Jamie Stevenson, Jakob Fenneberg-Hansen, Lola Nielsen, Susanne Bryld 
Elevrepræsentanter: Momin 9Y, Sam (Selma) 9Y, Mynte 8A 

(Afbud til mødet er gennemstreget) 

Referat 

Der er ikke afsat tid til meddelelser og evt. Der foreslås, at Meddelelser og punkter til Evt. tilkendegives 

fra starten, og dagsorden tilpasses fra starten af mødet. 

1.  Godkendelse af dagsorden 
17.00 – 17.05 TB 
 

Godkendt. 

2.  Godkendelse af referat 

17.05 – 17.10 TB  

Bilag: Referat fra ordinært møde 16. august 2023. 

Godkendt. 
 

3.  Supplering af forældrerep.  
17.10 – 17.15 TB 
 

Suppleant Lisa Bonde foreslås som ordinært medlem. 
Suppleant Lisbet Overby er hørt, og bakker op om Lisa. 
Godkendt. 

4.  Elevrådet 
18.45 – 19.05 TO 

Elevrådet har holdt første møde i udskoling torsdag 31/8. 
 
Sam (næstformand) og Mynte (suppleant) deltog i SKB mødet og 
fortalte om det første elevrådsmøde, og de emner der blev drøftet. 
Momin (formand) var forhindret. Referatet deles med SKB. 
 

Der nævnes bla. samtykke til fotos, mødetider for de ældste elever, 

indflydelse på mobilpolitik, toiletforhold, rammer for 9. klasses show. 
 
Vi sender 3 elevrepræsentanter fra Nivå til FKE fælleskommunal elevråd 
onsdag 20/8 på rådhuset. 
 

5.  Orientering fra ledelsen 
17.15 – 17.55 TO 

Orientering fra ledelsen: 
 

• Opfølgning 5. > 6. årgang og holddannelse – SKB 
kommentarer: Det lyder til, at der er gang i en god proces – 
vigtigt, at lærernes pædagogiske vurdering prioriteres. 
Processen er valgt for at høre de forskellige perspektiver, 

hvordan inddrager vi de forskellige perspektiver? Kan der være 
en form, hvor vi sikrer, at vi hører de forskellige perspektiver? 
Stor tillid til lærerteamet. Hvordan bygger vi 
forældresamarbejdet op efterfølgende? Repræsentanter fra SKB 
deltager til kontaktforældremødet den 19/9.  
 

• Personalenyt: Der slås 2 stillinger op i udskolingen. 

 
• Baggrund for årets arbejde: Nationalt fokus på trivsel, 

balanceret brug af skærm, stramme budgetter i kommunerne, 
lokalt fokus på specialundervisningsbudgetter, undgå 
forringelser i kernevelfærd, kassebeholdning og anlægsloft, og 
finde midler til realisering af ny skole, GH projekt. 
 

• Elevtal og økonomi der forventes et merforbrug (minus). 
 



 

- Elevtal mindre vækst end forventet, dog den eneste 
folkeskole i vækst i kommunen. Skyldes primært store 

årgange på 0. klasse, der kan forventes 4 klasser igen.  

- Skoledelen oprindelig forventet merforbrug 1,4 mio. 
- Ekstra tildeling til skolen 0,5 mio. 
- Refusion energiregninger ifm. sammenlægning 0,3 mio. 
- SFO-delen forventet mindreforbrug 0,2 mio. 
- Forventet resultat: Skole -0,6 mio., SFO +0,2 mio., samlet 

resultat -0,4 mio. tages videre til næste år. 

- OBS udgangspunkt var +1,2 mio. i indeværende år. 
 

• Henvendelser fra forældre (fast punkt) intet at bemærke. 
• Generationernes Hus: Sidste nyt: Genudbud med nye 

betingelser, fx opdeling i etaper – ny skole forventes færdig i 
2027 med byggestart 2024.  

• Afsat midler til Nivå Skole i den mellemliggende periode – der er 

afsat 3 op til 4 mio. (om nødvendigt). Midlerne udmøntes i tæt 
dialog med skolens ledelse og SKB. JS orienterer om proces.  

 

 PAUSE  

6.  Orientering fra SFO ledelsen 

17.55 – 18.15 TO 
 

Personalenyt: Der slås 1 pædagogstilling op på SFO1. 

SFO-kursus forløb for alle medarbejdere med forskellige praktiske 
temaer – idræt, kunst. 
Borgmester på besøg i SFO onsdag 13/9. 
 

7.  Seminar 
19.05 – 19.30 TO / TD 

 

Orientering om sted, tidspunkt og program for seminar. 
Drøftelse af indholdet til eftermiddagen. 

 
Sted: Fredensborg Naturskole (Skolen i Virkeligheden, SIV) 
Krogerupvej 21, 3050 Humlebæk  
Tid: Fredag 29. september kl. 8.30 – 17.00 + spisning 
 
8:30 Morgenmad 

9:00 Intro til dagen samt kommunikationsøvelse 
9:45 Filosofisk samtale om et væsentligt begreb 

10:30 Roller og ansvar i bestyrelsen og ledelsen  
12:30 Frokost 
13:30 Gåtur og gruppedrøftelser 

- Hvilke emner/fokuspunkter ønsker bestyrelsen at arbejde med? 
- Prioritering og udvælgelse af fokuspunkter. 

- Hvordan kan formiddagens drøftelse bruges til at definere roller, 
ansvar og arbejdsmetoder for fokuspunkterne? 

16.30 Opsummering og vigtige pointer 
17:00 Slut med program 
Videre til spisning 
 



 

8.  Mobilpolitik 
19.30 – 20.00 TD 

 

Drøftelse af proces for udformning af politik. Drøftelse af indholdet med 
udgangspunkt i skolens nuværende praksis og retningslinjer jf. referat 

fra august. 

 
Der er efterfølgende kommet et tilbud fra Københavns 
Professionshøjskole (KP) om mulig deltagelse i et større 
forskningsprojekt. KP ønsker at vide, om Nivå vil deltage. KP vil gerne 
lave et ikke nærmere defineret forskningsprojektet om digital dannelse. 
Udvalget ønsker at høre SKB om det er noget, vi skal deltage i. 

 
Formand: Det er ressourcekrævende at deltage i et forskningsprojekt, 
hvilket var grunden til, at det ikke blev besluttet sidste gang.  
 
SKB ønsker, at ledelsen tager et møde med KP for at høre om projektet. 
SKB ønsker desuden, at ledelsen tager en repræsentant fra 
skoleforvaltningen med fx skolechef eller konsulent, med henblik at få 

politisk opbakning. 
 
Ledelsen afstemmer forventninger: Skoleledelsen og SKB ikke kan 

bestemme hvilke møder/projekter, skolechef og forvaltningen deltager i 
og der er pt. andre projekter på programmet i kommunalt regi. 
Ledelsen tager gerne et indledende møde med KP, og der inviteres en 
konsulent fra forvaltningen med, hvis de har mulighed for at deltage. 

 
Udvalget kan godt lave en politik ud fra gældende praksis vedr. 
mobilpolitik. Udvalget foreslår, at der skrives en politik udfra gældende 
praksis, som kan besluttes i SKB. Inviterer Lola med i processen. 
Kommentar: Hvilke stemmer hører vi ikke? Gerne konkretisere det 
mere. Måske skal vi have en drøftelse i SKB vedr. dette?  

 
Fremadrettet er det vigtigt, at der sættes rammer op for 
udvalgsarbejde, så udvalgsmedlemmer ikke trækker på netværk og 
efterfølgende skal melde tilbage, at det ikke var en mulighed alligevel.  
 

9.  Meddelelser  

10.  Evt. 
 

SKB ønsker et pkt. om co-teaching (og timefordeling, afkortet skoledag) 
til et kommende møde.  
Personalets dag – orientering. Louise er tovholder. 
Datoer for SKB deltagelse: forældremøde tirsdag 5/9, infomøde tirsdag 
12/9, kontaktforældremøde og ansættelsessamtaler tirsdag 19/9.  
 

 


